
Referat  
Bestyrelsesmøde i Skørping Varmeværk torsdag 16/5 2023, kl. 18.30  

 

Deltagere: Lars M, Jan H, Søren, Rikke, Ib, Christian, Henrik, Lars R, Lars B 

 

1. Valg af dirigent og referent. 

Søren blev valgt til dirigent og Lars R til referent. 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

3. Godkendelse af referat fra seneste møde. 

Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

4. Punkter til beslutning 

4.1 Ledningsrenovering Nordre Skovvej og Purkervej  

Budget på knap 1 mio. jf. nedenstående budget. 

Budget for Nordreskovvej 

Fjv rør.                       162.630 Kr 

Grave arbejde.          494.500 Kr 

Smedearbejde.          250.000 Kr 

Uforudsete udgifter.    75.000 Kr 

                                       982.130 Kr 

Efter gennemgang af projektet blev det vedtaget det skal laves. 

 

4.2 Lånefinansiering af Hanehøjvej etape 2, punkt 4.1 og måleropsamling 

Samlet vurderes et behov for 7,1 mio. kr. Der igangsættes process med først at ansøge Rebild Kommune 

som garantistiller og efterfølgende kommunekredit. Der indhentes lånetilbud på 30 år hos kommunekredit. 

Søren og Lars R arbejder videre med det. 

4.3 Generalforsamling 24 Maj kl 19.00 i Hallen 

Annonce har været bragt i Roldskov bladet (Her og Nu)  

Beretning fra bestyrelse blev gennemgået og bla. tilrettet så ledningstab erstattes med værk og 

ledningstab. 

Lars Boye tager opgaven som dirigent på generalforsamlingen. 

Konstituering sker på bestyrelsesmøde umiddelbart efter generalforsamling.  

Der er 7 tilmeldte til generalforsamlingen. 

Der er kommet et forslag fra en gruppe forbrugere: 



Med henblik på at reducere mængden af flis, der afbrændes på fjernvarmeværket pålægges bestyrelsen i 

det kommende år at afsøge, hvilke vedvarende energikilder Skørping fjernvarmeværk kan investere i på sigt. 

(vindenergi, solvarme, luft til vand, varmepunpeanlæg,  jordvarme) 

Forslaget er helt i tråd med de nuværende planer hvor udfasningen af den gamle fliskedel grundet nye 

emmisionskrav i 2030, vil skulle erstattes af anden produktionsenhed som kunne være varmepumpe. 

Bestyrelsen er således enig i forslaget. 

 

Til generalforsamlingspunktet fremtidige investeringer nævnes Hanehøjvej etape 2 og Nordreskovvej 

projekterne. 

Forberedelse særligt grundet pris og underdækning fastlægges. Henrik arbejder med let forståelig 

præsentation hvor forbrugerne forstår hvorfor varmeprisen er steget og hvad vores forventning til 

fremtiden er på kort sigt 1 – 2 år. 

 

 

5. Igangværende opgaver (orientering/diskussion) 

5.1 Orientering om kedelprojekt 

Ibrugtagningstilladelsen på ny kedel er modtaget fra kommunen.  

Verdo har netop meddelt de er klar til slutaflevering. 

5.2 Orientering fra ØK 

Overordnet langtidsbudget udarbejdet. Budgettet blev diskuteret og følsomheden ift. forskellige 

prisvariationer på eks. el og flis. Budgettet viser overordnet at varmeprisen ikke kommer ned på niveauet 

som før det kraftige stigning i år. Ligeledes ses at forholdet imellem den faste del af varmeprisen (m2) og 

variable (MWh) er lidt skæv, hvis det skal afspejle selskabsøkonomiens fordeling. Den faste del burde 

således overvejes reguleret lidt op. 

5.3 Omkostningsoptimering 

KPI opfølgning – pågår og rapporter fra SRO er ved at blive justeret. (Henrik og Lars M) 

5.4 Arbejde på ledningsnet 
Ingen igangværende ledningsarbejder. 

 

6. Orientering om værkets drift, økonomi og administration.  

6.1 Orientering fra driftsleder og formand 

Alle der bruger værkets biler har underskriver formularen fra Tekniq arbejdsgiverforening så 

reglerne er klare for alle brugeren.  

Der er fortsat godt gang i målerudskiftning, der mangler ca. 75 nu og der er 20 som ikke har 

været mulige at få kontakt til.  

Der er kommet en prisindikation på radionetværk som er ca. 800.000 kr. for en færdig løsning 

og ca. 400.000 kr. for et ”gør det selv” løsning. Endeligt tilbud forventes ultimo Maj, hvorefter 

det indstilles til endelig beslutning. Lars M skal forhøre om dataflow fra målere til E-forsyning er 

inkluderet i tilbud. 



Opdatering af tekniske bestemmelser pågår i teknisk udvalg. 

Dispensation for gammel kedels emission for perioden 2025 – 2030 er modtaget fra 

kommunen. 

Rettighedserhvervelse på Hanehøjvej etape 2 er i hus på nær en kort stump i kanten af Lea´s 

udstykning. Denne kræver lidt flere underskrifter. 

 

Fliskontrakter gældende frem til medio 2024 er underskrevet. Priser er: 

Leverandør 1: 66,50 kr/GJ for 20.000 GJ 

Leverandør 2: 67,50 kr/GJ for 26.000 GJ 

Leverandør 3: 68 kr/GJ for 45.000 GJ 

Leverandør 4: 69 kr/GJ for 38.000 GJ 

Gennemsnitsprisen ved ovenstående mængder er 67,96 kr/GJ 

 

7. Næste møder. 

Bestyrelsesmøde med konstituering i forlængelse af generalforsamlingen  

Generalforsamling 24 Maj kl. 19.00 i Hallen 

8. Evt. 

Asfalt reetablering principper efter klage på private fællesveje. Der burde være holdt et vejsyn inden 

opstart med kommunen.  

Christian anmoder klager om at indkalde til et fælles ledningsejermøde med alle de ledningsejere der har 

udført arbejde og dermed er part i erstatningssagen, for på mødet at afklare en betalingsfordeling eller 

næste skridt. Lars M deltager for værket. 

Per Alex fra Otterupgaard har henvendt sig til Christian. Det er tilsyneladende uklart om brevet med 

betingelser for at lave individuel tilslutning er forstået af modtager. Lars R lavet udkast til skrivelse som 

sendes fra værket til formanden for Otterupgaard (Allan). 

 

 

 


